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Den Haag, 30 september 2022  

  

 

Kenmerk: VSG/2022/AJ/re-U22116 

Onderwerp: UPDATE ENERGIEPROBLEMATIEK SPORT 

Contactpersoon: Andre de Jeu  

 

Geachte wethouder sport/ college van B&W, 

 

15 september jl. informeerden wij u onder andere over onze inspanningen om bij het Rijk een 

oplossing te bewerkstelligen voor de inmiddels snel toenemende problematiek van de 

energiekosten en dan in het bijzonder die voor de inmiddels zo genoemde “energie-intensieve 

ondernemingen sportsector”. Wij hebben hierover nauw contact met VNG en ook het Ministerie 

van VWS directie sport. Ook in de Tweede Kamer zijn moties aangenomen die hierover gaan, 

waaronder recent de motie PieterHeerma (zie bijlage onderaan deze brief) tijdens de Algemene 

Beschouwingen van vorige week.  

 

Medio deze week heeft minister Conny Helder van VWS Sport een update gestuurd aan de 

Tweede Kamer over de uitvoering van de motie Mohandis c.s. (zie ook bijlage onderaan deze 

brief) waarin de Tweede Kamer de regering verzoekt de Kamer zo snel mogelijk te informeren op 

welke wijze sportverenigingen en sportaccommodaties die door stijgende energielasten in de 

problemen komen, kunnen worden ondersteund.  

 

In de brief stelt de minister dat de uitwerking van deze motie meer tijd vraagt, zodat optimaal 

kan worden ingespeeld op enkele relevante ontwikkelingen, te weten: 

 “Het kabinet heeft maatregelen aangekondigd om de koopkracht te verbeteren en 

energieprijzen via een tariefplafond te dempen. De exacte uitwerking van deze 

maatregelen is nog niet voldoende scherp om te kunnen zeggen of de sportsector 

hiermee voldoende wordt ondersteund.”  

 “Via de motie Heerma c.s. wordt het kabinet opgeroepen om te kijken hoe bij steun voor 

energie-intensief mkb ook maatschappelijke voorzieningen zoals zwembaden en 

sportverenigingen kunnen worden gesteund, en of hierbij een rol is voor gemeenten. EZK 

is bezig met de uitwerking van deze maatregel en geeft aan de Kamer hier in november 

over te kunnen informeren.”  



 

Wat gebeurt er op dit moment? 

Voor waar het sport(accommodaties) betreft vinden er op dit moment gesprekken plaats tussen 

VWS directie sport, Binnenlandse Zaken en EZK. Wij hebben input geleverd met data, inzichten 

(on)mogelijkheden van (op korte termijn) verduurzaming, directe bezuinigingen, etc. Dit alles 

geeft een goed beeld van bijvoorbeeld wanneer energiecontracten van zwembaden aflopen, wat 

het directe bezuinigingspotentieel is, wat de te verwachten stijging van de energierekening is en 

wat voor type zwembaden het bijvoorbeeld zijn (binnenbad, combi- en/of buitenbad, aantal 

bassins, etc). Ook van de ijsbanen, binnen- en buitensport, commerciële aanbieders als 

tennisexploitanten e.d. en verenigingen met een eigen meter is de informatie redelijkerwijs 

compleet.  

 

Op dit moment worden de energie-intensieve bedrijven/-organisaties in de verschillende sectoren 

in beeld gebracht en waar het al kan ook doorgerekend. Van de zwembaden kunnen we dat nu al 

redelijk inschatten, namelijk voor 2022 ca. € 100 miljoen en voor 2023 ca. € 275 miljoen 

(meerkosten).  

 

De komende weken moet dat hopelijk leiden tot een uitwerking van één of andere regeling. Mocht 

daar "beweging" in komen dan houden wij u daarvan uiteraard op de hoogte. 

De minister heeft aangegeven de Tweede Kamer in november te zullen informeren. 

 

Informatie 

 

Mocht u vragen hebben dan kunt u contact met ons opnemen via info@sportengemeenten.nl. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

André de Jeu 

Directeur Vereniging Sport en Gemeenten  

  

 

Bijlagen: Motie Pieter Heerma 

Motie van het lid Mohandis 

Beslisnota stand van zaken uitvoering van de gewijzigde motie van het lid Mohandis 
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